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Abstract (en)
The concrete paving block is provided on one of its flat sides (6) with channels (7, 8) and its narrow sides (4) have spacing cams (5) which,
seen from the flat side with channels, do not extend over the entire height of the narrow sides, in order to accelerate water penetration. The
concrete paving blocks are used with the side provided with channels (7) facing downwards, the channels serving as a water reservoir for rapidly
accommodating rain water. As a result, only excess water is conducted into the drains. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Beton-Formstein ist an einer seiner Flachseiten (6) mit Rillen (7, 8) versehen und seine Schmalseiten (4) weisen Abstandsnocken (5) auf, die
sich, von der Flachseite mit Rillen aus gesehen, nicht über die ganze Höhe der Schmalseiten erstrecken, um den Wassereintritt zu beschleunigen.
Die Beton-Formsteinen werden mit der mit Rillen (7) versehenen Seite nach unten verwendet, wobei die Rillen als Wasserreservoir für die schnelle
Aufnahme von Regenwasser dienen. Dadurch wird nur noch überschüssiges Wasser in die Kanalisation geleitet. <IMAGE>
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